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Protokół nr XLII/2022 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 31-01-2022 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 13:06) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 13 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław 
Potyra, który przywitał wszystkich zebranych. 

Pan Przewodniczący wraz z Panem Wójtem Arkadiuszem Gubą złożyli podziękowania za 
owocną współpracę Pani Sołtys Magdalenie Grzebalskiej, która na jesieni ubiegłego roku 
złożyła rezygnację z pełnionej funkcji. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący Stanisław Potyra stwierdził kworum. 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław NIE 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 
Wiraszka Andrzej NIE 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad odczytał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra: 
1. Otwarcie sesji i sprawdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej secji planowanej i nadzwyczajnej. 
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4. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
6. Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych. 
7. Podsumowanie pracy Rady Gminy i Komisji za 2021 rok. 
8. Plan Pracy Rady na 2022 rok. 

1) Podjęcie uchwały nr XLII/236/22 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy 
Sieciechów na 2022 rok. 

2) Podjęcie uchwały nr XLII/237/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rady Gminy na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) wyrażenia zgody na pozbawienie drogi 859 Stacja Kolejowa Zajezierze – droga Nr 

48 położonej na terenie gminy Sieciechów kategorii drogi gminnej poprzez 
wyłączenie jej z użytkowania jako drogi publicznej, 

2) wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie nieruchomości, 
3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2025, 
4) zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2022 r. 

10. Sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2.1 Wniosek o zmianę porządku obrad 

Pan Przewodniczący poinformował Radnych, że do Biura Rady wpłynęły uchwały w sprawie 
opinii o planowanej kwocie długu przyjętej w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2022-2025 oraz w sprawie opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Sieciechów 
deficytu w Uchwale Budżetowej na rok 2022. Obowiązkiem Przewodniczącego jest 
przedstawienie Radzie tych opinii, w związku z czym Pan Przewodniczący złożył wniosek o 
wprowadzenie ich odczytania do porządku obrad. W związku z brakiem uwag Pan 
Przewodniczący zarządził przyjęcie wniosku. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za 
przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 
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Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 2.2 Przyjęcie porządku obrad po zmianie 

Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jego 
przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 
13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji planowanej i nadzwyczajnej 

Radni mieli możliwość zapoznania się z protokołami. W związku z brakiem uwag Pan 
Przewodniczący zarządził ich przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za 
przyjęciem protokołów głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 
było. Protokoły z sesji planowanej nr XL i nadzwyczajnej nr XLI został przyjęty 
jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
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Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który w punktach omówił sprawozdanie ze swojej 
działalności za okres od 31.12.2021 r. do 31.01.2021 r. 

1. Udział w spotkaniu sprawozdawczym Klubu Sportowego. 
2. Udział w spotkaniu Powiatowej Straży Pożarnej w Kozienicach w sprawie 

pozyskanego sprzętu ratowniczego, w tym nowego samochodu średniego. PSP w 
Kozienicach uzyskała niewielkie dofinansowanie z budżetu Gminy Sieciechów na 
zakup samochodu. 

3. Podpisanie umowy na odbiór folii rolniczych, kwota pozyskana to 8 592 zł, udział 
własny gminy 688 zł. 

4. Pomoc w złożeniu wniosku dla OSP Głusiec do LGD „Puszcza Kozienicka” na 
rozbudowę Świetlicy Wiejskiej w miejscowości Głusiec. 

5. Zlecenie przygotowania dokumentacji kosztorysowej niezbędnej do ogłoszenia 
przetargu w ramach wniosków z Nowego Ładu na budowę kanalizacji i modernizację 
przepompowni. 

6. Udział w spotkaniu ze Starostą Powiatu Kozienickiego oraz Radnym Mirosławem 
Szewcem w sprawie ustalenia stanu prawnego drogi powiatowej w Mozolicach 
Dużych. 

7. Zorganizowanie sesji nadzwyczajnej. 

Głos zabrała Pani Sołtys Anna Majdak, która zapytała o powód zwołania sesji nadzwyczajnej. 
Pan Wójt odpowiedział, że zaistniała konieczność podjęcia uchwały w sprawie dopłaty z 
budżetu Gminy do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków ponieważ podjęta 3 lata temu 
uchwała w tej sprawie utraciła moc z dniem 17 stycznia. Pani Sołtys stwierdziła, że innym 
powodem do zwołania sesji nadzwyczajnej było podjęcie uchwały w sprawie podwyżki diet 



5 
 

radnych. Pan Wójt odpowiedział, że uchwała w sprawie diet radnych została podjęta na sesji 
nadzwyczajnej ale w listopadzie ubiegłego roku. Nagranie z sesji dostępne jest do 
odtworzenia na stronie urzędu. Pani Sołtys stwierdziła, że sołtysi nie zostali powiadomieni o 
zwołaniu tej sesji nadzwyczajnej i zostali zaskoczeni pytaniami mieszkańców w czasie gdy 
dostarczali zawiadomienia o podwyżkach opłaty za odpady komunalne. Pani Sołtys powołała 
się na artykuł 37 ustawy o samorządzie gminnym, który mówi, że sołtysowi przysługuje 
prawo zawiadomienia o sesji i otrzymania takich samych materiałów tak samo jak radnemu. 
Pani Sołtys poprosiła o wyjaśnienie. Zapytała również skąd pochodzą środki na podwyżki 
diety radnych. Pan Wójt odpowiedział, że sesja nadzwyczajna została zwołana w związku z 
tym, że weszła w życie ustawa podwyższająca uposażenie wójtów. Pan Wójt Arkadiusz Guba 
zawnioskował o podwyższenie swojego uposażenia tylko do minimalnej kwoty 
zagwarantowanej w ustawie. W tym samym czasie Radni postanowili podjąć uchwałę o 
podwyżkach swoich diet i jest to zgodne z prawem. Pani Sołtys stwierdziła, że Sołtysi 
powinni mieć dostęp do takich samych materiałów jak Radni po to, żeby wiedzieli jakie 
uchwały będą podejmowane i mogli odpowiedzieć na pytania mieszkańców. Głos zabrał Pan 
Przewodniczący Stanisław Potyra, który odpowiedział, że do tej pory sołtysi nie byli 
zapraszani na sesje nadzwyczajne ponieważ są to sesje krótkie, na których załatwiane są 
sprawy pilne, a nie dlatego, że sołtysi są przez kogokolwiek lekceważeni. Sesja nadzwyczajna 
została zwołana z konieczności dostosowania uposażenia Wójta do kwoty zagwarantowanej 
w Rozporządzeniu Rady Ministrów. W tym samym czasie większość samorządów 
przeprowadziła regulację diet radnych, w tym również Gmina Sieciechów. Głos zabrała Pani 
Sołtys Małgorzata Galarek, która stwierdziła, że gdy Sołtysi wnioskowali o podwyżkę swoich 
diet to znaleźli się wśród radnych przeciwnicy. Natomiast Radni znacząco podnieśli sobie 
diety na sesji na której nie byli obecni sołtysi. Głos zabrała Pani Sołtys Anna Majdak, która 
zasugerowała, że zasady na których sołtysi otrzymują diety powinny być zawarte w Statucie 
Gminy i nie tylko za udział w sesji, ponieważ praca sołtysa się do tego nie ogranicza. Głos 
zabrał Pan Radny Ryszard Kupis, który zauważył, że przy podejmowaniu uchwały w sprawie 
ustalenia diet radnych część Radnych głosowała przeciwko. Pan Radny zaproponował 
również, że jeżeli Sołtysi są niezadowoleni z wysokości swoich diet to powinni złożyć 
odpowiedni wniosek o ich podwyższenie. Głos zabrał Pan Przewodniczący, który stwierdził, 
że diety Radnych w Gminie Sieciechów są najniższe w całym rejonie. Głos zabrała Pani 
Sekretarz Mirosława Pachocka, która  w odpowiedzi na pytanie Pani Sołtys Anny Majdak 
skąd pochodzą środki na diety poinformowała, że fundusze na diety radnych zostały 
przesunięte z inwestycji, a konkretnie ze środków przeznaczonych na remont ul. Krótkiej i ul. 
Lotniskowej. Pani Sekretarz zaproponowała również podobnie jak Pan Radny Kupis, że jeżeli 
Sołtysi czują się poszkodowani to mogą złożyć odpowiedni wniosek o podniesienie własnych 
diet.  

Ad. 5 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

Głos zabrał Pan Radny Henryk Abramczyk, który zapytał o pismo od Wojewody 
Mazowieckiego dotyczące podejmowania uchwał w sprawie uchwalania i zmian miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego. Głos zabrała Pani Sekretarz Mirosława Pachocka, 
która odpowiedziała, że na sesję przygotowano projekt uchwały o przystąpieniu do zmiany 
planu zagospodarowania. Jednakże w związku z otrzymanym od Pana Wojewody pismem 
został on wycofany, ponieważ zgodnie z informacją od Pana Wojewody, aby przystąpić do 
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zmiany planu trzeba spełnić odpowiednie warunki, trzeba mieć przygotowaną odpowiednią 
dokumentację, trzeba powołać komisję a więc musi być zachowana procedura. Pan 
Wojewoda być może spotkał się z wieloma uchwałami, które nie były zgodne z tą procedurą. 
Pani Sekretarz przypomniała, że w pierwszym podejściu do zmiany planu uchwała Rady 
została uchylona. Teraz aby uniknąć powtórzenia się sytuacji Pan Wójt wystąpił z pismem o 
wyjaśnienia po to, aby cały proces przeprowadzić zgodnie z wytycznymi Pana Wojewody. 

Głos zabrał Pan Radny Mirosław Szewc, który na prośbę mieszkańców wsi Mozolice Duże 
mieszkających przy drodze powiatowej nr 1724W zwrócił się z wnioskiem o zamontowanie 
czterech lamp oświetleniowych przy wyżej wymienionej drodze i jednej przy drodze krajowej 
nr 48 przy przejściu dla pieszych obok sklepu.  

Głos zabrał Pan Radny Ryszard Kupis, który na prośbę mieszkańców zawnioskował o 
odbieranie popiołu dwa razy w sezonie grzewczym. 

Głos zabrał Pan Radny Henryk Abramczyk, który również na prośbę mieszkańców zapytał 
czy istnieje możliwość zwiększenia częstotliwości odpierania odpadów zmieszanych w 
sezonie letnim. 

Głos zabrała Pani Radna Anna Kowalczyk, która zawnioskowała o zakup kruszywa na drogę 
łączącą Zajezierze i Występ z Głuścem. W tej chwili droga jest nieprzejezdna. 

Głos zabrał Pan Radny Mirosław Szewc, który poprosił o interwencję w Starostwie 
Powiatowym. Firma wykonująca projekt gazociągu zwróciła się do Starostwa o uregulowanie 
stanu prawnego drogi powiatowej nr 1724W w Mozolicach. Nitka gazociągu miałaby zostać 
położona w pasie drogowym, a nieuregulowany stan prawny wstrzymuje inwestycję i 
mieszkańcy tracą możliwość podłączenia gazu. Starostwo wyceniło uregulowanie stanu 
prawnego na 300 tys. zł i nie jest w stanie obecnie takiej kwoty wygospodarować. Ponadto 
Pan Radny stwierdził, że Starostwo otrzymuje corocznie 25 tys. zł z tytułu dzierżawy gruntów 
w miejscowości Mozolice, jak również otrzymywało by opłatę za zajecie pasa drogowego w 
przypadku gdyby budowa gazociągu została przeprowadzona. Pan Wójt odpowiedział, że na 
spotkaniu z Panem Starostą, w którym Pan Radny również uczestniczył, poinformowano, że 
inwentaryzacja gruntów ma być przeprowadzona w 2023 roku.  

Głos zabrał Pan Radny Marek Chołuj, który ponowił wniosek o wycinkę dwóch drzew 
znajdujących się na początku ul. Sałka w miejscowości Zajezierze. Pan Radny zawnioskował 
również aby dokonać oględzin drzew znajdujących się przy ogrodzeniu szkolnym w m. 
Zajezierze w związku z tym, że stwarzają one zagrożenie. Ubiegłego dnia podczas wichury 
jedno z tych drzew zostało powalone i zniszczyło ogrodzenie szkolne. Pan Wójt 
odpowiedział, że w ubiegłym roku zlecił wycinkę drzew przy przepompowni w m. Zajezierze, 
które również zagrażały bezpieczeństwu. Wywołało to negatywny odzew społeczny. Sytuacja 
z poprzedniego dnia pokazuje jednak, że decyzje o wycince drzew zagrażających 
bezpieczeństwu należy podejmować zanim wydarzy się tragedia i kolejne drzewo o 
spróchniałych korzeniach zostanie powalone. W miejsce wyciętych drzew należy wsadzić 
nowe i tak należałoby postąpić z drzewami wokół terenu szkoły. 
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Ad. 6 Odpowiedź wójta na zapytania i wnioski radnych 

Głos zabrał Pan Wójt, który odniósł się do wniosków Radnych z poprzedniej sesji. 

- odnośnie wniosku Pani Radnej Moniki Krawczyk, która zawnioskowała o wyrównanie 
garbów i zasypanie dołów na wjeździe w ul. Krótką z drogi krajowej, Pan Wójt odpowiedział, 
że prace zostaną wykonane w najbliższym możliwym terminie kiedy warunki pogodowe na to 
pozwolą. Gmina otrzymała informację, że został zaakceptowany wniosek o dofinansowanie 
remontu ul. Krótkiej i przy wykonaniu tej inwestycji zostanie również wykonany zjazd z 
drogi krajowej. 

- odnośnie wniosku Pani Radnej Moniki Krawczyk, która zawnioskowała, aby na stronie 
Urzędu Gminy powstała zakładka „Pytania do Wójta” umożliwiająca zadawanie pytań i 
otrzymywanie odpowiedzi, Pan Wójt odpowiedział, że na stronie internetowej w zakładce 
kontakt jest dostępny formularz kontaktowy z którego mieszkańcy często korzystają. Ponadto 
na stronie internetowej jest udostępniony adres e-mail Wójta, za pomocą którego również 
można się z Wójtem skontaktować. Utworzenie kolejnej zakładki jest bezzasadne. Ponadto 
Wójt ma wyznaczone godziny przyjmowania interesantów w poniedziałki od godziny 8.00 do 
16.00. Jeżeli ktoś ma potrzebę skontaktowania się z Wójtem poza tymi godzinami można 
zadzwonić i się umówić na spotkanie. 

- odnośnie wniosku Pana Radnego Marka Chołuja, który na prośnę mieszkanki Występu 
zawnioskował o wyrównanie dołów i nierówności w drodze od ul. Ks. Sałka w kierunku 
Występu do Pani Barbary K., Pan Wójt odpowiedział, że prace zostaną wykonane kiedy 
warunki pogodowe się poprawią i pozwolą na to środki finansowe w budżecie. 

Ad. 7 Podsumowanie pracy Rady Gminy i Komisji za 2021 rok 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który podsumował pracę rady za 2021 rok. 
Wspomniał, że rada odbyła 12 posiedzeń w tym 3 w trybie nadzwyczajnym. W każdy 
poniedziałek Pan Przewodniczący pełni dyżur w Urzędzie Gminy, kiedy to odbiera 
korespondencję Rady, spotyka się z interesantami i rozmawia z pracownikami urzędu gminy 
omawiając najpilniejsze sprawy gminy. Pan przewodniczący podziękował pracownikom 
urzędu za dotychczasową owocną współpracę. 

Następnie  głos  zabrał  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Piotr  Bieniarz,  który  
przedłożył sprawozdanie  z  pracy  za  rok  2021 rok. Komisja pracowała zgodnie z planem 
pracy uchwalonym w styczniu ubiegłego roku. W 2021 roku odbyło się 10 posiedzeń komisji. 
Pan Przewodniczący wymienił kontrole przeprowadzone podczas obrad komisji, która nie 
stwierdziła żadnych nieprawidłowości. W trakcie posiedzeń komisja rozpatrywała również 
inne zagadnienia wynikające z planu pracy: zapoznawała się z projektami uchwał, zapoznała 
się i przyjęła sprawozdanie z wykonania funduszu sołeckiego za 2020 rok, wyraziła 
pozytywną opinię o realizacji budżetu za 2020 rok i wystąpiła z wnioskiem do Rady Gminy o 
udzielenie  absolutorium dla Wójta, analizowała propozycje stawek podatkowych i opłat 
lokalnych na 2022 rok, zapoznała się i omówiła projekt budżetu na 2022 rok. 
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Następnie  Pan  Piotr  Bieniarz  omówił  pracę  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  w  
2021  roku  i poinformował, że  komisja  w  roku  2020  obradowała na dwóch posiedzeniach. 
Komisja otrzymała do rozpatrzenia trzy petycje. Pierwsza petycja w interesie publicznym 
Pana Cezarego Ciupy dotyczyła programu szczepień. Komisja uznała, że przedmiot petycji 
nie należy do kompetencji Rady Gminy i została pozostawiona bez rozpatrzenia. Wpłynęły 
również dwie petycje Pani Teresy Garland. Pierwsza dotyczyła wyrażenia opinii w sprawie 
przeprowadzenia referendum ludowego i komisja uznała Radę Gminy jako organ niewłaściwy 
do rozpatrzenia petycji. Druga dotyczyła poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 
Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego i nie została uwzględniona ponieważ nie 
mieści się w zakresie zadań i kompetencji Rady Gminy. 

Głos    zabrał    Pan    Henryk    Abramczyk,    który    omówił    sprawozdanie    pracy    
Komisji Ogólnospołecznej  za  2021 rok. Pan Przewodniczący poinformował, że w roku 2021 
ze względu na pandemię COVID odbyły się tylko dwie uroczystości patriotyczne, nie odbyła 
się tradycyjna Wigilia organizowana dla mieszkańców na Rynku w Sieciechowie. Komisja 
odbyła spotkanie z przedstawicielami Przychodni Eltermed, w trakcie którego komisja została 
oprowadzona po budynku przychodni i przedstawione zostały najpilniejsze potrzeby 
remontowe: wyrównanie podjazdu przed przychodnią, rozwiązanie problemu wybijającego 
szamba w piwnicy budynku. Ze względu na pandemię COVID nie odbyła się wizyta 
wyjazdowa do Komisariatu Policji w Gniewoszowie. Jeżeli chodzi o plany na 2022 rok nie 
jest wiadome czy odbędą się Dni Sieciechowa ze względu na pandemię. Komisja zaplanowała 
trzy wizyty wyjazdowe: do Komisariatu w Gniewoszowie, do szkół i spotkanie z 
przedstawicielami Przychodni Eltermed. Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że Dni 
Sieciechowa planowane są na początku lipca, natomiast problem z szambem w budynku 
przychodni został rozwiązany, odpowiednie prace wykonali pracownicy Gospodarki 
Komunalnej. 

Głos zabrał Pan Marek  Chołuj przewodniczący  Komisji Budżetu i Gospodarki Gminy, który 
przedłożył  swoje  sprawozdanie  z  pracy  Komisji  za  2021 r. Odbyło się 10 posiedzeń 
komisji, która pracowała zgodnie z uchwalonym planem pracy. Pan Przewodniczący ocenił 
współpracę komisji na bardzo dobrą i podziękował komisji za pracę i za zaangażowanie. 

 

Ad. 8 Plan pracy Rady na 2022 rok 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że uchwalany jest 
ramowy plan pracy rady, który w razie potrzeby lub w wyniku nieprzewidzianych zdarzeń 
może ulec zmianie.  

Ad. 8.1 Podjęcie uchwały nr XLII/236/22 w sprawie przyjęcia planu pracy 
Rady Gminy Sieciechów na 2022 rok 

Pan Przewodniczący przystąpił do odczytania planowanych tematów sesji i treści uchwały nr 
XLII/236/22 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2022 rok i w związku z 
brakiem uwag zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem 
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uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr 
XLII/236/22 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 8.2 Podjęcie uchwały nr XLII/237/22 w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Rady Gminy na 2022 rok 

Pan Przewodniczący przystąpił do odczytania treści uchwały nr XXIX/157/20 w sprawie 
przyjęcia planu pracy Komisji Rady Gminy na 2022 rok i poinformował zebranych, że plany 
pracy Komisji wynikają w dużej mierze z planu pracy Rady Gminy. Natomiast na bieżąco 
wprowadzane są tematy pojawiające się w czasie trwania roku. Głos zabrał Pan Radny 
Henryk    Abramczyk, który zapytał o środki przeznaczone na zorganizowanie Dni 
Sieciechowa. Pani Skarbnik Halina Karaś odpowiedziała, że w budżecie na promocję 
przewidziano 15 tys. zł, w tym ok 3 000 zł zostanie przeznaczone na dofinansowania busów, 
które kursują na terenie naszej gminy. W ramach podpisanej umowy przewoźnik będzie 
promował gminę w postaci plakatów umieszczonych na pojazdach. Ma to na celu utrzymanie 
planowanych kursów w czasie miesiąca lutego, kiedy w szkołach prowadzone jest zdalne 
nauczanie. Pan Radny zapytał  pozostałe środki na promocję będą wystarczające na 
organizację festynu. Pani Skarbnik odpowiedziała, że są to skromne środki do organizacji 
takiej imprezy i organizacja jej będzie zależała od sytuacji w budżecie bliżej planowanego 
terminu festynu. Następnie w związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził 
przyjęcie uchwały. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr 
XLII/237/22 została przyjęta jednogłośnie. 
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Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 9 Podjęcie uchwał 

 

Ad. 9.1 Podjęcie uchwały nr XLII/238/22 w sprawie wyrażenia zgody na 
pozbawienie drogi 859 Stacja Kolejowa Zajezierze – droga Nr 48 położonej 
na terenie gminy Sieciechów kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej 
z użytkowania jako drogi publicznej 

Treść uchwały odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Głos zabrał Pan 
Radny Henryk Abramczyk, w związku z tym, że droga przy Dworcu z Zajezierzu miała 
nieuregulowany stan prawny i Powiat nie mógł przeznaczyć środków na jej remont, zapytał 
co stało się z obietnicą Pana Radnego Powiatu Kozienickiego, że środki w wysokości 30 tys. 
zł zostaną w zamian przeznaczone na zakup tłucznia na drogę powiatową 1745W. Pan Radny 
Henryk Abramczyk złożył wniosek do budżetu Powiatu na 2022 rok o uregulowanie stanu 
prawnego drogi 1745W i otrzymał odpowiedź, że potrzebne są na to środki w wysokości 400 
tys. zł, a łączny koszt inwestycji polegającej na przebudowie drogi to kwota rzędu 6-7 mln zł. 
Na chwilę obecną Powiat nie dysponuje takimi środkami, w związku z tym Pan Radny prosi 
aby chociaż Pan Banaś spełnił swoją obietnicę i żeby Powiat zakupił tłuczeń na poprawienie 
stanu ww. drogi ponieważ wkrótce stanie się ona nieprzejezdna. Pan Radny zaproponował 
również aby zaprosić Pana Starostę na sesję Rady Gminy. Głos zabrał Pan Wójt, który 
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wyjaśnił zebranym, że w podejmowanej dziś uchwale chodzi o drogę nr 859 zlokalizowaną 
przy Dworcu Kolejowym w Zajezierzu a konkretnie o podejście do przejścia kolejowego od 
drogi krajowej nr 48. Droga ta najpierw miała status drogi wojewódzkiej, potem została 
przekazana Powiatowi Kozienickiemu a na końcu Gminie Sieciechów. W rzeczywistości 
jednak takowa droga nie istnieje, ponieważ teren na którym rzekomo jest zlokalizowana 
należy do PKP i zasadnym jest usunięcie jej z ewidencji dróg gminnych. Pan Wójt Również 
poinformował, że w najbliższym czasie PKP planuje remont torowiska w tym przejścia 
kolejowego dla pieszych. Następnym krokiem jaki Gmina musi poczynić to wystąpić o 
dzierżawę gruntu i pozwolenie na przeprowadzenie modernizacji podejścia do przejścia 
kolejowego.  Natomiast jeśli chodzi o drogę nr 1745W to Pan Wójt potwierdził że środki nie 
wydane na drogę nr 859 miały zostać przeznaczone na zakup kruszywa. Na dzień dzisiejszy 
wiadomo, że kruszywo nie zostało zakupione. Pan Wójt obiecał, że  zostaną zrobione 
fotografie drogi nr 1745W i zostanie wystosowane pismo do Starosty Kozienickiego jak 
wygląda na dzień dzisiejszy stan drogi powiatowej. Głos zabrał Pan Radny Henryk 
Abramczyk, który stwierdził, że wraz z Panią Radną Moniką Krawczyk zapytali kiedyś 
kierownika budowy, który zajmuje się remontem Dworca w Zajezierzu, dlaczego podjazd pod 
nasyp kolejowy został wybudowany na tak małym odcinku skoro jest przy dworcu tyle 
miejsca. Pan Kierownik odpowiedział, że ten teren nie jest ich. Pan Radny stwierdził, że PKP 
nie wie jaki teren ma w posiadaniu, bo gdyby wiedzieli, że są w jego posiadaniu to by podjazd 
zaprojektowali inaczej. Pan Radny stwierdził również, że PKP winno zapewnić bezpieczne 
dojście do przejścia dla pieszych i wcale gmina nie musi tego dzierżawić. Głos zabrał Pan 
Radny Piotr Bieniarz, który sprostował wypowiedź Radnego Abramczyka. Przejście kolejowe 
jest zrobione dla mieszkańców ale nie jest to zrobione prawnie. Natomiast jeśli chodzi o 
działkę nr 371/9 gdzie znajduje się droga nr 859 Radny Bieniarz skontaktował się z osobą 
odpowiedzialną i uzyskał informację, że jest duża szansa żeby gmina pozyskała ten teren. 
Procedurę musi wszcząć urząd gminy i Pani Katarzyna Seredyn odpowiedzialna za sprawy 
geodezji została już o tym poinformowana. Do przejęcia jest ok 780 metrów czyli ok 8 arów 
terenu gdzie może w przyszłości zostać wybudowany chodnik podobnie jak to zostało 
zrobione po drugiej stronie torów kolejowych. Więcej uwag nie zgłoszono więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła przyjęcie uchwały. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, 
za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 
było. Jeden radny opuścił salę obrad i nie oddał głosu. Uchwała nr XLII/238/22 w sprawie 
wyrażenia zgody na pozbawienie drogi 859 Stacja Kolejowa Zajezierze – droga Nr 48 
położonej na terenie gminy Sieciechów kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie jej z 
użytkowania jako drogi publicznej została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
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Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis BRAK GŁOSU 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 12 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 1  

Ad. 9.2 Podjęcie uchwały nr XLII/239/22 w sprawie wyrażenia zgody na 
odpłatne przejęcie nieruchomości 

Treść uchwały odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk i zarządziła jej 
przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr XLII/239/22 w sprawie 
wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie nieruchomości została przyjęta jednogłośnie. 

Głos Zabrał pan Wójt, który stwierdził, że Radni zapoznali się z tematem na komisjach, 
natomiast sołtysi i mieszkańcy nie mają świadomości o co chodzi. Obok budynku w którym 
się znajdujemy jest do sprzedania działka którą Gmina chciałaby kupić ze środków 
uzyskanych ze sprzedaży działek nad jeziorem w Sieciechowie. Właściciel był 
zainteresowany sprzedażą za 90 tys. zł ale Pani Sekretarz udało się wynegocjować kwotę 70 
tys. zł. Pan  Wójt uważa jest to dobra inwestycja, która umożliwi poszerzenie możliwości 
lokalowych czy zainstalowanie paneli fotowoltaicznych lub zbiornika z gazem. Do tej pory 
nie było to możliwe ponieważ obecna działka jest zbyt mała. Istnieje również możliwość 
złożenia wniosku do Nowego Ładu na rozbudowę i utworzenie tzw. budynku użyteczności 
publicznej. Obecny budynek nie spełnia wymogów dostępności dla osób niepełnosprawnych i 
wymaga remontu, wymiany ogrzewania i elektryki. Stąd prośba do Rady o wyrażenie zgody 
na zakup działki ponieważ taka okazja może się już nie powtórzyć. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
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Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 9.3 Podjęcie uchwały nr XLII/240/22 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2022-2025 

Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk poinformowała, że uchwała została 
szczegółowo omówiona przez Panią Skarbnik na komisjach i w związku z brakiem uwag 
zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr 
XLII/240/22 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2025 
została przyjęta jednogłośnie.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 9.4 Podjęcie uchwały nr XLII/241/22 w sprawie zmian w Budżecie 
Gminy Sieciechów na rok 2022 r. 

Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk zapytała Radnych czy są jakieś pytania do Pani 
Skarbnik w związku z treścią uchwały. Głos zabrał Pan Radny Henryk Abramczyk, który 
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poprosił Panią Skarbnik o poinformowanie sołtysów na co zostaną przeznaczone środki w 
dziale Rolnictwo i łowiectwo w kwocie 300 tys. zł, chodzi o inwestycje wodociągowe, oraz w 
dziale Transport i łączność 100 tys. zł na projekt drogi. Pani Skarbnik odpowiedziała, że 
wprowadzane do budżetu środki w wysokości 100 tys. zł przeznaczone jest na projekt 
remontu drogi tzw. Starodroża, natomiast 300 tys. zł gmina otrzymała 3 grudnia ubiegłego 
roku na rozbudowę sieci wodociągowej. Zostaną one przeznaczone na projekty i rozbudowę 
wodociągu w newralgicznych miejscach w gminie gdzie jest trudny dostęp i daleko od 
istniejącej sieci. Dodatkowo wpłynęła informacja, że gmina otrzyma dwa dofinansowania: 
pierwsze z nich z programu Cyfrowa Gmina w kwocie 115 770 zł, drugie na odbiór folii 
rolniczych w kwocie 8592 zł natomiast udział gminy wyniesie 688 zł. W planach jest również 
udzielenie dotacji Szpitalowi Powiatowemu w Kozienicach w kwocie 10 tys. zł ze środków 
otrzymanych jako nagrodę za zajęcie trzeciego miejsca w konkursie Rosnąca Odporność. Te 
pieniądze gmina może wydać tylko i wyłącznie na walkę z pandemią COVID, a ponieważ 
szpital jest na naszym terenie i ma swoje potrzeby postanowiliśmy podzielić się tą nagrodą. 
Pozostała część środków zostanie przeznaczona jako wkład własny w dofinansowaniu 
termomodernizacji budynku ośrodka zdrowia w Zajezierzu. Głos zabrał Pan Wójt, który 
poinformował, że jeśli chodzi o Starodroże to tylko połowa drogi jest własnością gminy a 
druga połowa niestety nie, w wyniku błędu nie leżącego po stronie gminy. Teraz gmina 
będzie starała się ten stan uregulować. 

 Więcej pytań do Pani Skarbnik nie zgłoszono i Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła 
przyjęcie uchwały. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały 
głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr 
XLII/241/22 w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2022 r. została przyjęta 
jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Ad. 10 Odczytanie Uchwał RIO w sprawie opinii o planowanej kwocie 
długu przyj ętej w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2025 
oraz w sprawie opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Sieciechów 
deficytu w Uchwale Budżetowej na rok 2022 

Pan Przewodniczący Stanisław Potyra odczytał uchwały RIO w sprawie opinii o planowanej 
kwocie długu przyjętej w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2025. Pan 
Przewodniczący podkreślił, że stopień zadłużenia gminy wynosi jedynie 2,66% i jest to jeden 
z najniższych wyników w kraju, ponieważ znaczna liczba gmin ma zadłużenie sięgające 
nawet 50-60%. Następnie Pan Przewodniczący odczytał uchwałę RIO w sprawie opinii o 
możliwości sfinansowania przez Gminę Sieciechów deficytu w Uchwale Budżetowej na rok 
2022. 

Ad. 11 Sprawy różne 

Głos zabrał Pan Przewodniczący, który poinformował, że w dniu dzisiejszym do urzędu 
wpłynęło pismo w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zajezierze. Rada zajmie się 
tym tematem na następnej sesji. 

Głos zabrał Pan Radny Piotr Bieniarz, który zawnioskował o złożenie projektu do Budżetu 
Obywatelskiego Mazowsza na pozyskanie środków na budowę sieci światłowodowej tak, aby 
internet światłowodowy był dostępny dla wszystkich mieszkańców Gminy. Obecnie 
prowadzona budowa światłowodu pomija znaczną część mieszkańców. 

Głos zabrał Pan Radny Abramczyk, który poruszył sprawę uregulowania stanu prawnego 
drogi powiatowej w miejscowości Nagórnik. Pan Radny zasugerował, że należałoby 
przeprowadzić remont tej drogi i możliwe byłoby uzyskanie dofinansowania przez Powiat 
Kozienicki z jednego z czterech przyszłych naborów z Nowego Ładu. Jednakże należałoby 
jak najszybciej uregulować stan prawny drogi aby zdążyć złożyć wniosek. Radny sugeruje 
aby w tej sprawie Pan Wójt apelował i wnioskował do Pana Starosty. Radny Abramczyk 
zawnioskował również w imieniu Proboszcza Parafii Sieciechów o przygotowanie uchwały o 
dofinansowaniu nawet niewielką kwotą prac renowacyjnych kościoła parafialnego. Ułatwiło 
by to Proboszczowi uzyskanie dofinansowania na renowację kościoła, ponieważ współpraca z 
samorządem lokalnym jest dodatkowo punktowana przy ocenie wniosku o dofinansowanie. 
Pan Wójt rozmawiał już z Proboszczem na ten temat i sprawa dotyczy dwóch parafii w naszej 
gminie. Natomiast jeśli chodzi o drogę powiatową w miejscowości Nagórnik to Pan Wójt na 
spotkaniu został poinformowany, że remont tej drogi został uwzględniony przez Powiat i 
zostanie złożony wniosek do Nowego Ładu przy kolejnym naborze. Radny Abramczyk 
zapytał, czy remontowany będzie tylko odcinek o uregulowanym stanie prawnym ponieważ 
odcinek ok 500 m należy do PKP. Pan Wójt stwierdził, ze dużym sukcesem będzie jeżeli 
powiat wyremontuje przynajmniej ten odcinek drogi o uregulowanym stanie prawnym.  

Odnośnie wniosku Pana Radnego Piotra Bieniarza Pan Wójt odpowiedział, że przy 
projektowaniu światłowodu z programu rządowego popełniono wiele błędów nie tylko w 
naszej gminie ale jest to problem ogólnokrajowy. Wkrótce rozpocznie się kolejny etap 
rozbudowy sieci światłowodowej i to rząd będzie odpowiedzialny za jego realizację. 
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Natomiast Budżet Obywatelski Mazowsza są to środki przyznawane przez Urząd 
Marszałkowski. Jeżeli istnieje możliwość skorzystania ze tych środków i połączenia ich z 
projektem rządowym to gmina na pewno z tego skorzysta.  

Głos zabrała Pani Sekretarz Mirosława Pachocka, w związku z wnioskami mieszkańca 
Słowików Starych, poinformowała sołtysów i mieszkańców, że każdy właściciel na którego 
działce znajduje się rów melioracyjny ma obowiązek dbać o jego dobry stan, umożliwiający 
przepływ wody. Urząd Gminy wystosował takie informacje do mieszkańców szczególnie 
Słowików Starych, Słowików Folwark, Leśnej Rzeki i Woli Klasztornej. Urząd Gminy może 
wystąpić z pismami upominawczymi do mieszkańców nie stosujących się do obowiązku, 
informując, że mogą zostać ukarani po to, żeby w jakiś sposób tych mieszkańców 
zmobilizować do wypełniania swoich obowiązków. 

Głos zabrał Pan Radny Ryszard Kupis, który odniósł się do sprawy światłowodów. 
Stwierdził, że z korespondencji z wykonawcą sieci wynika, że obecny trzeci etap budowy 
zakłada przyłączenie 80% odbiorców ze względu na brak środków. Radny poparł inicjatywę 
skorzystania z Budżetu Obywatelskiego w celu podłączenia pozostałych odbiorców. 

Głos zabrał Pan Radny Abramczyk, który odniósł się do wypowiedzi Pani Sekretarz. Wody 
Polskie mają obowiązek udrażniać kanały. Natomiast kanał znajdujący się w Sieciechowie nie 
był czyszczony przez około osiem lat. Niedawno zostało zorganizowane spotkanie z Wodami 
Polskimi na którym obecny był Radny Abramczyk, Radny Witosław i Pan Wójt, w sprawie 
budowy odstojnika i oczyszczenia kanału. Budowa odstojnika na wlocie kanału do jeziora 
ograniczyłaby zamulanie jeziora. Niestety nie uzyskano pozytywnej odpowiedzi. 
Mieszkańców wzywa się do czyszczenia rowów i straszy karami, a Wody Polskie nic nie 
robią. Radny Abramczyk prowadzi pomiary i zamulenie jeziora jest znaczące. W Kozienicach 
w ubiegłym roku skorzystano z dofinansowania w kwocie 4 mln zł na rekreację i wypoczynek 
nad jeziorem, a w Sieciechowie jezioro jest dwa razy większe, największe w okolicy. W 
odpowiedzi na to co może zrobić Pan Wójt Wody Polskie zaleciły zrobienie operatu wodno-
prawnego, który kosztuje ok 40 tys. zł. Nie gwarantuje to, że odstojnik zostanie wybudowany 
a pieniądze zostałyby wydane. Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że kanał był 
czyszczony dwa lata temu. Pan Wójt jest w stałym kontakcie z Wodami Polskimi i 
przynajmniej dwa razy w roku jest na spotkaniach w siedzibie w Kozienicach. Wody Polskie 
obiecały, że co roku jakieś prace zostaną wykonane. W opinii Pana Wójta każdy kanał winny 
być czyszczony corocznie. Niestety są to bardzo kosztowne prace a Wody Polskie nie 
dysponują wystarczającą ilością funduszy.   

Głos zabrał Pan Radny Piotr Bieniarz, który poruszył sprawę wyznaczenia miejsca na 
targowisko na terenie gminy. Podczas Komisji Rewizyjnej w rozmowie z Panią Skarbnik 
padła propozycja organizacji targowiska w miejscowości Zajezierze na terenie naprzeciwko 
kościoła, nie bezpośrednio na parkingu ale na działce za parkingiem. Wówczas teren ten 
można by wykorzystać przy organizacji imprez. Głos zabrał Pan Wójt, który uważa, ze 
większym powodzeniem cieszyłoby się targowisko w Sieciechowie ale gmina nie posiada 
odpowiedniego gruntu. Teren w Zajezierzu wydaje się być najlepszym miejscem na taką 
inwestycję i mógłby być wykorzystany na organizację imprez. Istnieje możliwość pozyskania 
dofinansowania nawet do 95% kosztów budowy. Głos zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, 
że weszła w życie ustawa, która zobowiązuje gminy do podjęcia uchwały wskazującej 
miejsca targowiska po to, żeby rolnicy mogli bezpłatnie w tych miejscach sprzedawać swoje 
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produkty. Rada będzie na następnej sesji podejmować taką uchwałę. Jeżeli okaże się, że 
wkład własny w budowę targowiska nie będzie taki duży to teren zostanie zagospodarowany. 
Głos zabrał Pan Radny Abramczyk, który przypomniał, że kiedyś w Sieciechowie odbywało 
się takie targowisko na rynku przed Urzędem Gminy.  

Głos zabrał Pan sołtys Roman Krekora, który zapytał czy Przychodnia Eltermed płaci podatki 
i czy zostały dopełnione warunki umowy. Pan Wójt odpowiedział, że Firma Eltermed płaci 
czynsz tak jak jest zapisane w umowie, natomiast nie wywiązała się z założeń inwestycyjnych 
i istnieje możliwość wyegzekwowania od nich kary w wysokości 40 tys. zł. Jeżeli udało by 
się przeprowadzić termomodernizację i remont pierwszego piętra to firma planuje tam 
zainwestować środki własne, a w szczególności potrzebna będzie winda. Pan Wójt jest 
zdania, że w tej sytuacji nie ma sensu egzekwować kary. Przychodnia cieszy się dobrą opinią, 
wielu pacjentów przyjeżdża spoza naszej gminy i przy dzisiejszym barku lekarzy do pracy 
gmina ma szczęście, że firma Eltermed działa na naszym terenie. Pan Wójt zasugerował 
również, że Rada może podnieść czynsz jeśli ma taką wolę. 

Głos zabrał Pan Radny Marek Chołuj, na prośbę niezadowolonego mieszkańca poprosił o 
rozmowę z firmą odbierającą odpady komunalne o zwiększeniu częstotliwości odbierania 
odpadów zmieszanych przynajmniej w okresie letnim. Pan Wójt odpowiedział, ze firma która 
wygrała przetarg odbiera odpady z częstotliwością przewidzianą przez ustawę i zgodnie z 
umową zawartą z Gminą. Nie można teraz tego zmienić ponieważ im częściej odbierane są 
odpady tym jest drożej. Pan Wójt zaproponował aby odpady dostarczać na PSZOK. Pani 
Skarbnik sprostowała, że według nowej ustawy nie można przyjmować odpadów 
zmieszanych na PSZOK ale nie jest tego pewna i należałoby to sprawdzić. Głos zabrała Pani 
Sekretarz, która wyjaśniła, że poprzedni przetarg został rozpisany dwa lata temu. 
Obowiązywały wtedy inne przepisy i częstotliwość odbierania odpadów była większa. Nowy 
przetarg został ogłoszony w związku z nowymi przepisami i został rozpisany tak aby opłaty 
były jak najniższe. Na obecnym etapie nie bardzo można coś zmienić. Pani Sekretarz 
rozumie, że mieszkańcy mogą być niezadowoleni, ale zwiększenie częstotliwości wiązało by 
się ze wzrostem kosztów a co za tym idzie podwyżką opłaty za śmieci. Pani Sekretarz 
zauważyła również, że wprowadzenie ulgi za kompostowanie miało na celu znacznie 
ograniczyć oddawanie odpadów biodegradowalne, a co za tym idzie obniżyć koszty. Było to 
bardzo dobre posunięcie ze strony Pana Wójta i sąsiednie gminy biorą z nas przykład. 
Natomiast jeśli chodzi o odbieranie odpadów zmieszanych to zmiana częstotliwości 
wymagała by aneksu do umowy i firma zażądała by z pewnością więcej pieniędzy za usługi z 
uwagi na to, że odpady zmieszane są za tonę najdroższe. Głos zabrała Pani Sołtys Małgorzata 
Wasiłek, która popiera zdanie radnych, że w miesiącach letnich odbieranie odpadów 
zmieszanych raz w miesiącu jest nie do przyjęcia, szczególnie kiedy w domu są małe dzieci i 
osoby starsze i wyrzucane są pampersy. Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie jest pewna czy 
istnieje możliwość zmiany zakresu przetargu w takim stopniu. Pan Radny Abramczyk 
zaapelowała o pomoc dla mieszkańców, którzy mają dużo odpadów bytowych. Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że ustali czy można przyjmować odpady zmieszane na PSZOK i w ten sposób 
gmina może mieszkańcom pomóc. Głos zabrał Pan Radny Kupis, który poprosił, żeby radni i 
sołtysi uzyskali odpowiedź na pytanie czy jest możliwość podpisania aneksu do umowy i 
odbierania odpadów dwa razy w miesiącu w okresie letnim. 

Głos Zabrał Pan Przewodniczący, który zapytał o odbiór dużych opon rolniczych. W 
ubiegłym roku Przewodniczący wnioskował do Wójta o zorganizowanie takiej zbiórki 
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przynajmniej raz w kadencji. Sąsiednie gminy organizują takie zbiórki. Pan Wójt 
odpowiedział że jest to kwestią braku środków. Pan Przewodniczący poruszył również sprawę 
materiałów na sesję dla sołtysów. Do tej pory sołtysi otrzymywali jedynie zawiadomienie 
wraz z porządkiem obrad, ponieważ materiały są dość obszerne. Głos zabrała Pani Sekretarz 
która zaproponowała, że w dniu dostarczenia zawiadomień na sesję wszystkie projekty 
uchwał i materiały zostaną umieszczone na stronie BIP Urzędu Gminy w zakładce Projekty 
uchwał. Każdy zainteresowany sołtys będzie mógł tam zajrzeć i zapoznać się z materiałami. 
Pani Sekretarz stwierdziła, ze jest to najlepsze rozwiązanie. Pan Przewodniczący obiecał że 
skonsultuje się z radcą prawnym w sprawie zawiadamiania Sołtysów na sesje nadzwyczajne.  

 

Ad. 12 Zamknięcie sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Pan Przewodniczący zarządził zamknięcie obrad. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Karolina Fuks 


